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 , יהודית חדדטלי פזשטרן, אדית אפשטיין, , ג'ניפר לאה מדעיביקה פישהיימר, משה ישרוף, צ :נציגי היישוב

 מיכל הכט, דרור באסל ,יצחק הרטמן, רייניץ דבי משה סלם,  :אורחים

 איציק שטיינברג ,רועי יפה חסרים:

מיקום 

 יבה:היש

 02.09.2024 מתאריך:  טלי בן חור : נרשם ע"י מזכירות

 

 

 נושאים

 החלטה

 נמנע נגד בעד

1. 
 עדכונים

בעקבות שינוי מיקום הקיר,  ניתן רקע על ההליך שבוצע ביחד עם הישוב.  – 446הרחבת כביש 

וכמה תבוצע חניה לתושבים, גינון, וקיר אקוסטי. התוכנית שקיימת היום שונה מהתוכנית שס

התוכנית תעודכן וא ימשיכו בעבודות באיזור הדגן. במקביל נושא החניה ופינת הגזם החלופית 

 יטופלו.

בשעה טובה התקבלו האישורים הנדרשים מחברת מדי המים והמועצה  -החלפת מדי מים

 בעשרות אלפי שקלים.רכישה והתקנה ך המועצה ובכך להוזיל את העלויות לרכישה דר

 נמצא בהליך מעבר למקום חליפי.  -של שירה גילאור העברת מפעל החסד

   

2. 
 -תוכנית אסטרטגית

 הקרובות. םהאסטרטגים של היישוב לחמש שניהוצגו בפני המועצה היעדים 

 :חלק מהנושאים שהועלו

 מקדמים את הפרויקט, בבדיקה לטובת הקמת מרפאות.  -. בנייה מתחת לאולם ספורט1

 נימין, תבוצע בחינה בהמשך אם הישוב יצטרף לפרויקט כמשקיע. הפרויקט יבוצע על ידי חכ'ל ב

 אושרה תוכנית חניה לפרויקט.

מבוצעת בחינה לשדרג את המגרש בייסבול לשימושי  -. פיתוח שטחים ביישוב: מגרש בייסבול2

ליד הכיכר השנייה, פינת זיכרון לזכר לביא גיהסי תתקיים  -. פיתוח השטחלרווחת התושביםיותר 

 עם ועדת שפ'ה וועדת תרבות לקידום הנושא. בנושא פגישהתתקיים  השבוע

ביום מקום יש פעילות ענפה ללותיקי הייוב, יש מחסור ב -.מענה למקום לקיום פעילות לותיקים3

 .  בטווח המיידי לפעילות לותיקים פתרוןל רביעי תתקיים פגישה עם גורמי המועצה וועדת ותיקים

מ'ר לטובת היישוב על חשבון היזם  1,000יבנה מבנה בגודל  של  -קבע לותיקיםכפתרון 

 .(היישוב בהרחבת)

 .. ביטחון )פירוט בנושא הבא(4

  

 

 

3. 
  -ביטחון

מצלמות של הישוב הכין תוכנית טכנולוגית למצלמות היקפיות לגדר היועץ  -. תוכנית טכנלוגית1

משרדי ליון ש'ח. הוגשה בקשה לקבלת תקציבים מהצבא, ימ 6-כ הפרויקטומצלמות פנים. גובה 

המצלמות יותקנו בשלבים בהתאם  וסף.וגיוס כספים נ במהלך המלחמה שגויסותרומות ממשלה, 

 .כתלות בהליך התקנת המצלמות לתקציב שנצליח לגייס. עלות אחזקת המצלמות תעלה כל שנה
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אגרת השמירה צריכה להיות צמודה למדד ויש צורך לעדכן אותה, בהתאם  -. אגרת שמירה2

 ₪. 12-תשלום של כבתוספת למדד 
7 

4. 
 עדכון סטטוס עובדים:

עובדים שביקשו לסיים את תפקידם הישוב מבצע גמר חשבון ומסייע ישנם  -ביישוב עובדים פלס'

 יה.סלהם לשחרר את כספי הפנ

   

5. 
 :סטטוס ועדות

 ת הקיץ לנוער ביישוב, תוכנית קיץ כולל טיול בטטות, ללא אירועים חריגים.הסתיימה פעילו –נוער 

ת תפקידם בתחום הנוער ביישוב. תודה תודה רבה לעדי ברזילי, רפי מישל וחירות שמסיימים א

 לעודד שסייע בחופש הגדול בפעילות עם הנוער. 

 ז נוערוכיאנו מאחלים לרייצ'ל בהצלחה בתפקידה כמנהלת תחום הנוער ביישוב. פורסם מכרז לר

 לשנה הבאה.

 .חסד של אמת )פירוט בנושא הבא( -דת

 תתקיים פגישה ביום רביעי עם גורמי היישוב והמועצה. קיים מחסור בפעילות לותיקים, -ותיקים

  גני חנ'מ הישיבה התרחבה, בה'ס נפתח. 2גני ממ'ד +,  3נפתחה שנת הלימודים,   -חינוך

 לקראת נובמבר תתקיים פגישה עם המועצה להיערכות לשנה הבאה.

   

6. 
 הוקם צוות חסד של אמת.  -חסד של אמת

ים שיושב/ת שבעה ביישוב. העבודה הינה בשיתוף פעולה עם היעד: תושב/ת חשמונא תאוכלוסיי

 בתי הכנסת ורב היישוב. 

 טווח פעילות: מרגע הודעה על הפטירה עד סיום סעודת הבראה.

 שמטפל באירוע שגרה. )אם יש אירוע חירום הטיפול יבוצע מול צח'י(. יהוקם צוות ייעוד

הכנסת, רכזת הקהילה ורב היישוב. דף יש נוהל עבודה מסודר, שהוכן בשיתוף עם נציגי בתי 

 ימסר לתושב הינו באנגלית ועברית.יהמידע ש

 מתן מענה לתושבים במהלך ימי השבעה.

 באתר ארץ. יהיה באנגלית ועבריתהמידע לתושבים 

 תבוצע באמצעות גיוס תרומות. הציוד יאוחסן במחסני היישוב.  -רוב פעילות ועדת חסד של אמת

   

7. 
 וגינון ביישוב , ניקיוןחזקהסקירת פעילות א

 . עם שטחים ירוקים מרובים ישוב חשמונאים הינו ישוב גדול

כוללת: טיפול באספקת מים לתושבים וצרכים ציבוריים, ניקיון המרחב של הישוב  האחזקה

 הציבורי )מבנים, גנים ציבורים, רחובות(, גינון היישוב.

והיה צורך לתת מענה  ב לא נכנסים ליישובלאוקטובר העובדים הפלסטינים של היישו 7-החל מה

 . אחר

אחד הקבלנים נותן שירותי ניקיון וגינון את הישוב. יש שני צוותים של גננים, בכל שבוע  -גינון

יש עובדים שתפקידם לרוקן פחים במרחב הציבורי ולנקות את המבנים של היישוב. אנו  ,ףבנוס

 קיון שהייתה לפני פרוץ המלחמה.משקיעים משאבים רבים על מנת לשמור על רמת הני

 אין למועצה מענה מלא למחזור.עדיין לא הוחזר על ידי המועצה, עדיין  פסולת חזורימ

קבלנים עימם עובד בשנה האחרונה, רואים ומוקירים את הישר כוח על העבודה הקשה של דרור ו

 העבודה הקשה שנעשית על מנת לשמור על שירות לתושבים.

ת לשמור על רמת תנן מענה תקציבי בהתאם לתוכנית שתבוצע על מניי 2025במסגרת תקציב 

 הגינון והניקיון.

   

8. 
 :(ועדת שפ'ה) גינות כלבים

המטרה הינה לתת מענה לאוכלוסיית הכלבים, ולהוריד את  כמות הכלבים המשוטטים וצואת 

 כלבים במדרכות.

 סטטוס:

 כלבים. 158בחשמונאים  רשומים 

 כלבים. 121בגני מודיעין רשומים 

 , לגבי הצורך בפארק כלבים ביישוב.12.2022-בוצע סקר לתושבים לפני היציאה לפרויקט ב

 מהתושבים בעלי הכלבים חשוב שיהיה להם פארק כלבים ביישוב. 94% -ל

 מ'. 21*15גודל של כ מ'באל'ש   90עלות הקמת פארק כלבים 

 .כולל אפליקציה
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יוגדרו שעות  ות אחזקה של גינת הכלבים.שלם דמי מנוי חודשיים למימון עלימי שנכנס לפארק 

 פעילות לגינת הכלבים.

6. 
    20:00שעה   24.9.24מועד לישיבה הבאה 

 תושביםמוזמנים, תפוצה: נוכחים, 

 


